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                              عن الكتاب :  2011م - 1443هـ  The Handbook of Internet Studies brings together scholars from a variety of fields to explore the profound shift that has occurred in how we communicate and experience our world as we have moved from the industrial era into the age of digital media. يجمع دليل دراسات الإنترنت بين العلماء من مجموعة متنوعة من المجالات لاستكشاف التحول العميق الذي حدث في كيفية تواصلنا وتجربة عالمنا حيث انتقلنا من العصر الصناعي إلى عصر الوسائط الرقمية.
 Presents a wide range of original essays by established scholars in everything from online ethics to ways in which indigenous peoples now use the Internet
Looks at the role of the internet in modern societies, and the continuing development of internet studies as an academic field
Explores Internet studies through history, society, culture, and the future of online media
Provides introductory frameworks to ground and orientate the student, while also providing more experienced scholars with a convenient and comprehensive overview of the latest trends and critical directions in the many areas of Internet research
يقدم مجموعة واسعة من المقالات الأصلية التي كتبها باحثون مرموقون في كل شيء بدءًا من أخلاقيات الإنترنت إلى الطرق التي تستخدم بها الشعوب الأصلية الآن الإنترنت
يبحث في دور الإنترنت في المجتمعات الحديثة والتطور المستمر لدراسات الإنترنت كمجال أكاديمي
يستكشف دراسات الإنترنت من خلال التاريخ والمجتمع والثقافة ومستقبل وسائل الإعلام عبر الإنترنت
يوفر الأطر التمهيدية لتأسيس الطالب وتوجيهه ، مع تزويد العلماء الأكثر خبرة بنظرة عامة ملائمة وشاملة لأحدث الاتجاهات والاتجاهات الحاسمة في العديد من مجالات البحث على الإنترنت
 Internet studies is an interdisciplinary field studying the social, psychological, pedagogical, political, technical, cultural, artistic, and other dimensions of the Internet and associated information and communication technologies. While studies of the Internet are now widespread across academic disciplines, there is a growing collaboration among these investigations. In recent years, Internet studies have become institutionalized as courses of study at several institutions of higher learning. Cognates are found in departments of a number of other names, including departments of "Internet and Society", "virtual society", "digital culture", "new media" or "convergent media", various "iSchools", or programs like "Media in Transition" at MIT. On the research side, Internet studies intersects with studies of cyberculture, human–computer interaction, and science and technology studies.
دراسات الإنترنت هي مجال متعدد التخصصات يدرس الأبعاد الاجتماعية والنفسية والتربوية والسياسية والتقنية والثقافية والفنية وغيرها من الإنترنت وتقنيات المعلومات والاتصالات المرتبطة بها. في حين أن دراسات الإنترنت منتشرة الآن عبر التخصصات الأكاديمية ، هناك تعاون متزايد بين هذه التحقيقات. في السنوات الأخيرة ، أصبحت دراسات الإنترنت مؤسسية كدورات دراسية في العديد من مؤسسات التعليم العالي. تم العثور على الكلمات المتشابهة في أقسام عدد من الأسماء الأخرى ، بما في ذلك أقسام "الإنترنت والمجتمع" أو "المجتمع الافتراضي" أو "الثقافة الرقمية" أو "الوسائط الجديدة" أو "الوسائط المتقاربة" أو "iSchools" المتنوعة أو البرامج مثل " Media in Transition "في MIT. من ناحية البحث ، تتقاطع دراسات الإنترنت مع دراسات الثقافة السيبرانية والتفاعل بين الإنسان والحاسوب ودراسات العلوم والتكنولوجيا. .
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